



公立醫院轉介 特別優惠 Special Offer for Referrals from Public Hospitals

微創腹股溝疝(小腸氣)
修補術(日間手術)
Laparoscopic Groin Hernia Repair
Surgery Package (day cases)

Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road
香港港安醫院—司徒拔道

📍 40 Stubbs Road, Hong Kong

香港司徒拔道40號

☎ (852) 3651 8628

✉ patientservice@hkah.org.hk



Service Information
服務詳情



Add Download App
下載應用程式

Special Offer for Referrals from Public Hospitals Laparoscopic Groin Hernia Repair Surgery Package

Managed by Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road designated specialists. Only applicable to day cases

Type	Special Price
Unilateral	HK\$51,500
Bilateral	HK\$57,800

Terms and Conditions

Charges include:

Pre-and post-procedure consultation fees* (one of each), procedure fee* and in-patient care fee*, anesthetist's fee*, operating room services fee, basic sedatives and medication, postoperative medication and daytime accommodation.

*This package is only applicable for hospital designated surgeon and anesthetist.

Charges exclude:

Emergency services beyond the routine procedure, additional medication, consumables and meals.

Remarks

- + This package is only applicable to patients who have been referred from public hospitals. Please present your Hospital Authority (HA) referral letter at your consultation.
- + Patients are required to receive an official diagnosis by a surgeon designated by Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road to confirm they are suitable for day case surgery. The consultation fee is HK\$500 (special price). Should patients elect to undergo surgery at Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road, the full consultation fee will be deducted from the package fee. The deductible consultation fee is only applicable to surgeries booked within one month of the initial consultation.
- + Patients are required to provide their medical records as supplied by the Hospital Authority, or the personal identification number (PIN) that will allow Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road doctors to access their information. For more details, please call the "Electronic Patient Record Sharing Pilot Project" hotline at (852) 2300 6654.
- + The above offer only applies to day cases and Short Stay Unit (Standard).
- + Extra charges may be incurred if complications arise during the procedure, requiring additional treatment or use of medical supplies that are not included in the package. For details, please contact our staff.
- + Package fee includes ONE post-procedure consultation, but does not include medication, additional treatment, or use of additional medical supplies (if needed) prescribed during the consultation.

Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road reserves the right to amend or change details of the above information without prior notice.

Prices will be effective on 1 January 2019

Special Offer for Referrals from Public Hospitals
Laparoscopic Groin Hernia Repair Surgery Package

公立醫院轉介特別優惠 微創腹股溝疝(小腸氣)修補術

由本院指定專科醫生主理、只適用於日間手術

類別	優惠價
單側	HK\$51,500
雙側	HK\$57,800

收費細則

費用包括：

手術前後診症費(各一次)*、手術費*及巡房費*、麻醉科專科醫生費*、手術室費用、基本麻醉藥物及術後止痛藥、本院指定的纖維網、日間護理病房(普通)。

*只適用於本院指定的外科專科或麻醉科專科醫生。

費用不包括：

手術程序以外的緊急服務、其他額外藥物及醫療物品費用、膳食。

備註

- + 此計劃只適用於公立醫院轉介病人，請於登記時出示轉介信。
- + 病人需經本院指定外科專科醫生診斷，以確定適合進行日間手術。是次診症費可享優惠價港幣500元正。如於本院接受有關手術，是次診症費可全數於套餐收費中扣除，唯須於是次診症後一個月內預約，方可享此優惠。
- + 病人須提供醫管局之病歷紀錄，或提供有關授權號碼，以授權本院醫生讀取有關資料，詳情可致電「醫療病歷互聯計劃」熱線(852) 2300 6654查詢。
- + 此套餐只適用於日間手術及日間護理病房(普通)。
- + 如手術過程中出現併發症，需要額外治療或醫療物品，又或所需之物品並不包括在優惠套餐之內，均須額外收費。詳情請向本院職員查詢。
- + 收費已包括手術後一次覆診費用，但不包括覆診時的藥物、額外治療或醫療物品(如有)。

香港安醫院—司徒拔道保留更改及刪改上述資料權利，而毋須另行通知。

以上收費由2019年1月1日起生效

公立醫院轉介特別優惠 微創腹股溝疝(小腸氣)修補術